
 
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 10. ledna 2022 
 
Místo a čas konání: velká zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 13:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. Ing. Petr Kalenda, CSc., 
prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta 
Myšková, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D.,  
Omluveni: Ing. Ondřej Kuba 
Hosté: prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., Mgr. Markéta Moravcová, Ph.D., prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D. 
 
č. j.: akred/0001/22 

 

Program jednání: 
 

1. Zahájení. 

2. Projednání závažných změn v bakalářském studijním programu Všeobecné 
ošetřovatelství Fakulty zdravotnických studií. 

3. Projednání oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-
správní. 

4. Projednání kontrolní zprávy navazujícího magisterského studijního programu 
Ekonomika a management podniků chemického průmyslu Fakulty chemicko-
technologické. 

5. Projednání kontrolní zprávy bakalářského studijního programu Aplikovaná informatika 
Fakulty ekonomicko-správní. 

6. Přehled kontrolních zpráv odeslaných na Národní akreditační úřad za rok 2021. 

7. Různé. 

8. Závěr. 

 

1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Málek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Přítomní členové RVH jednomyslně odsouhlasili přítomnost na jednání 
kandidáta na rektora, prof. Čapka. Zasedání RVH bylo zahájeno.  
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2. Projednání závažných změn v bakalářském studijním programu Všeobecné ošetřovatelství Fakulty 
zdravotnických studií. 
Prof. Málek předal slovo prof. Molkové, která stručně přiblížila žádost o závažnou změnu 
v bakalářském studijním programu Všeobecné ošetřovatelství Fakulty zdravotnických studií (dále 
jen „FZS“) spočívající v navýšení počtu přijímaných uchazečů do studijního programu. Prof. Málek 
přivítal na jednání proděkanku pro studium a vzdělávací činnost FZS, dr. Moravcovou, a požádal 
ji o zdůvodnění požadované změny. 
Otevřená diskuze byla zaměřena především na problematiku úspěšnosti studentů, jejich uplatnění 
na trhu práce a personální zajištění požadovaného navýšení uchazečů.  
K bodu jednání dále proběhla uzavřená diskuze, ve které vystoupili prof. Fusek, prof. Málek 
a prof. Molková. 
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schválila předloženou žádost Fakulty 
zdravotnických studií o změnu počtu přijímaných uchazečů do bakalářského profesně zaměřeného 
studijního programu Všeobecné ošetřovatelství se standardní dobou studia 3 roky a postoupí informaci 
o změně Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Projednání oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Prof. Molková seznámila přítomné členy s méně závažnými změnami ve studijních programech Fakulty 
ekonomicko-správní (dále jen „FES“) a přivítala na jednání děkana FES, prof. Stejskala, který stručně 
charakterizoval důvody pro připravované změny. V navazujícím studijním programu Ekonomika 
a management se jedná o doplnění anglických mutací některých předmětů studijního plánu, 
v bakalářském studijním programu Aplikovaná informatika jde o doplnění názvu specializace. Veškeré 
materiály byly členům RVH zpřístupněny předem prostřednictvím úložiště RVH. 
Prof. Stejskal dále informoval o připravované změně formy státních závěrečných zkoušek na FES 
a přednesl návrh na vytvoření programových rad jednotlivých studijních programů fakulty, 
které by se měly detailně vyjadřovat k obsahové a odborné náplni daného studijního programu a plnily 
by roli poradního orgánu Rady studijních programů FES. Impulzem k tomuto návrhu je větší diverzita 
studijních programů na FES spadajících do různých oblastí vzdělávání. V diskuzi vystoupili prof. Málek, 
prof. Kalenda, prof. Molková. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuze. 
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní.  
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Projednání kontrolní zprávy navazujícího magisterského studijního programu Ekonomika 
a management podniků chemického průmyslu Fakulty chemicko-technologické. 
Prof. Molková stručně představila zadání kontrolní zprávy navazujícího magisterského studijního 
programu Ekonomika a management podniků chemického průmyslu Fakulty chemicko-technologické 
a požádala předsedkyni Ekonomické odborné komise RVH, doc. Myškovou, aby členům přiblížila 
průběh projednávání kontrolní zprávy a stanovisko zpravodaje. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze. 
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předloženou kontrolní 
zprávu navazujícího magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Ekonomika 
a management podniků chemického průmyslu Fakulty chemicko-technologické. 
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Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Projednání kontrolní zprávy bakalářského studijního programu Aplikovaná informatika Fakulty 
ekonomicko-správní. 
Prof. Molková představila přítomným členům zadání kontrolní zprávy bakalářského studijního 
programu Aplikovaná informatika FES a požádala předsedu Technické odborné komise RVH, 
prof. Kalendu, aby přednesl stanovisko odborné komise a shrnul proces  projednávání kontrolní zprávy 
odbornou komisí. 
V otevřené diskuzi vystoupili dr. Bělina, prof. Kalenda.  
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předloženou kontrolní 
zprávu bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Aplikovaná informatika Fakulty 
ekonomicko-správní. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
6. Přehled kontrolních zpráv odeslaných na Národní akreditační úřad za rok 2021. 
Prof. Molková informovala o kontrolních zprávách, které byly během roku 2021 odeslány na NAÚ. 
Seznam kontrolních zpráv s uvedeným stanoviskem Rady NAÚ a plná znění kontrolních zpráv jsou 
členům RVH k dispozici na datovém úložišti RVH.  
 

7. Různé. 
Prof. Málek představil členům RVH prezentaci o vlivu použití citační analýzy při posuzování kvality 
publikací na hodnocení výzkumných institucí v rámci modulu M2. Prezentace bude rozeslána členům 
RVH se zápisem. 
Prof. Molková informovala o účasti zástupců RVH na jednání Rady studijních programů Fakulty 
restaurování. Dále připomněla plánované projednání novely akreditačního řádu na nejbližším zasedání 
akademického senátu univerzity a vydání prováděcí směrnice do konce ledna. 
Prof. Molková seznámila přítomné s tématy pro následující jednání RVH, která souvisejí s přípravou 
procesu hodnocení kvality studijních programů – příprava manuálu hodnocení, příprava podkladů 
informačního systému pro garanty studijních programů v datovém skladu, tvorba harmonogramu 
hodnocení. Harmonogram přípravy dodatku zprávy o vnitřním hodnocení kvality činností na univerzitě 
za rok 2021 bude obdobný jako v minulém období. Členové RVH byli informováni o tematickém 
zaměření Národního programu obnovy. 
 

8. Závěr. 
Prof. Málek poděkoval členům RVH za spolupráci během jeho čtyřletého funkčního období, popřál 
všem do budoucna mnoho úspěchů a ukončil zasedání.  
 
 

Pardubice dne 10. ledna 2022 

 

 
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc. v. r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


